

目 次

• 地下水环境

- 地下水中污染物迁移参数的空间异性及其评价方法 ····· 张 征 刘淑春 邹正盛 鞠硕华 (1)
山东省小清河弥散度的测定及对潜水的污染预测 ····· 张洪凯 周桂芬 张新华 张洪勋 田家怡 (7)

• 大气环境

- 大气环境监测最佳点集因子逐步筛选优化 ····· 杨永泰 程金沐 张劲伟 (12)
浦口地区气溶胶和气象条件的关系 ····· 刘兆平 孙 华 (16)

• 生态环境

- 旅游城规划中的景观生态评估——以海南三亚市南田为例 ····· 王家骥 夏永霞 (20)
细菌降解苯胺的生态研究 ····· 周大石 王 莹 高晓光 (25)

• 环境管理

- 堵河流域水环境保护功能区划分及功能可达性分析探讨 ····· 周晓刚 孙瑞林 罗 军 (29)

• 环境化学

- 非离子性有毒有机物环境分配系数研究 ····· 刘文祥 金相灿 (36)

• 环境化学分析与监测

- 气相色谱/原子发射检测器(GC/AED)在环境化学分析中的应用 ····· 张莘民 (42)

• 污染治理技术

- SBR 法处理甲胺磷农药生产废水研究 ····· 江希流 华小梅 金 怡 (46)
玻璃载体 TiO_2 薄层光催化降解久效磷农药 ····· 陈士夫 赵梦月 陶跃武 (49)
粘土渗透仪的改进与探讨 ····· 刘和平 陈美芙 (54)
GDX 树脂富集与贮存水中微量石油的研究 ····· 李关宾 李之俊 高连存 王淑仁 (58)

• 动态与信息

- 1995 年国家环境保护最佳实用技术推广计划项目 ····· (62)
国家技监局推广国际环境管理标准 等 ····· (15)(24)(28)(53)
国家环保局环境工程评估中心简介 ····· (封二)
《环境科学研究》征稿简则 ····· (封四)

主 办 中 国 环 境 科 学 研 究 院
主 编 刘 鸿 亮 常 务 副 主 编 江 孝 绰
编 辑 《 环 境 科 学 研 究 》 编 辑 委 员 会
(100012 北京安外立水桥中国环科院)
出 版 中 国 环 境 科 学 出 版 社
印 刷 北 京 航 空 物 探 遥 感 中 心 制 印 厂

国内总发行 北 京 报 刊 发 行 局
国外总发行 中 国 出 版 对 外 贸 易 总 公 司
(北京 782 信箱)
订 购 处 全 国 各 地 邮 局
国内统一刊号 CN 11-1827/X
国际标准刊号 ISSN 1001-6929

RESEARCH OF ENVIRONMENTAL SCIENCES

(bimonthly)

January 30, 1996

Volume 9 Number 1

CONTENTS

- The Variability and Evaluation of Transfer Parameters of Pollutants in Groundwater ZHANG Zheng *et al.* (1)
- Determination of Dispersion Intensity and Pollution Prediction of Phreatic Water of the Xiaoqing River of Shandong Province ZHANG Hongkai *et al.* (7)
- Factor Progressive Rejection for Optimum Sites Set in Air Monitoring YANG Yongtai *et al.* (12)
- Relationship between Aerosol and Meteorological Conditions in Pukou LIU Zhaoping *et al.* (16)
- Application of Landscape Ecology in Evaluating the Planning Program of a Tourist City: A Case Study on Nantian City in Hainan Province. WANG Jiaji *et al.* (20)
- Ecological Studies on the Degradation of Aniline by *Pseudomonas* sp ZHOU Dashi *et al.* (25)
- Discussions on Division of Water Environment Protection Functional Zones of Du River Basin and Analysis of Achievability of Functions ZHOU Xiaogang *et al.* (29)
- Study on Partition Coefficient of Non-ionic Toxic Organic Compounds in the Environment LIU Wenxiang *et al.* (36)
- Application of Gas Chromatography/Atomic Emission Detection (GC/AED) in Environmental Chemical Analysis ZHANG Xinmin (42)
- Treatment of Methamidophos Industrial Waste Water by SBR Process JIANG Xiliu *et al.* (46)
- Photocatalytic Degradation of Monocrotophos Pesticides Using Thin Film of TiO_2 Supported on a Glass. CHEN Shifu *et al.* (49)
- A Discussion on the Amelioration of Clay Permeameter LIU Heping *et al.* (54)
- Study on Concentration and Reservation of Trace Petroleum from Waste Water Using GDX Resins. LI Guanbin *et al.* (58)

Sponsored by Chinese Research Academy of Environmental Sciences

Edited by Editorial Board, Research of Environmental Sciences, Beiyuan, Beijing 100012, China

Published by China Environmental Sciences Press

Distributed by China National Publishing Industry Trading Corporation, P.O. Box 782,
Beijing, China
Cable: CNPITC